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如何在Windows系统上安装WUHU7.1

适用场景适用场景

• ONTAP 9
• Windows 2016

描述描述

• 本文介绍了在 Windows 系统上安装 WUHU7.1 时解决问题的步骤。

• 本文适用于 Windows 2016。

微软最近更改了其修补程序的提供方式。之前，独立补丁程序可在微软网站上下载。目前，所有修补程序均以累

积更新包的形式提供，这不允许最终用户下载特定的修补程序，从而导致某些必需的补丁程序不可用。

'NetApp provides no representations or warranties regarding the accuracy or reliability or serviceability of any information or recommendations
provided in this publication or with respect to any results that may be obtained by the use of the information or observance of any recommendations
provided herein. The information in this document is distributed AS IS and the use of this information or the implementation of any recommendations or
techniques herein is a customers responsibility and depends on the customers ability to evaluate and integrate them into the customers operational
environment. This document and the information contained herein may be used solely in connection with the NetApp products discussed in this
document.'
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最终用户需要安装累积更新以避免任何问题。

安装安装 WUHU7.1 所需的补丁不可用所需的补丁不可用

KB3197954

累积更新累积更新

可以从包含上述补丁（KB3197954）的Microsoft 更新目录中获取累积更新 KB4516044。

其他累积更新可在Microsoft 支持站点找到。
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